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About Shanghai Huali Microelectronics 

Founded in 2010, Shanghai Huali Microelectronics Corporate (HLMC) is a leading 300mm pure-
play wafer foundry in China. HLMC owns a 300mm fab with the capacity of 35K wafers per month 
and is constructing the second 300mm fab with the capacity of 40K wafers per month. HLMC of-
fers a broad selection of technologies across 55nm to 28nm and focuses on differentiated pro-
cess technologies such as RF, HV, eFlash, ULP, NOR flash and CMOS Image Sensor for a wide 
range of applications. HLMC is devoted to providing customers with advanced process technolo-
gies and comprehensive foundry services. Learn more about HLMC online at www.hlmc.cn.  

 

About Exyte 

Exyte is a global leader in design, engineering and construction delivering high-tech facilities, plants 
and factories. With a history of more than 100 years, the company has developed a special exper-
tise in controlled and regulated environments. It serves the most technically demanding clients in 
growth markets such as semiconductors, life sciences, and data center across the full spectrum of 
services from consulting and design to managing turnkey solutions. Operating in more than 20 
countries, Exyte is uniquely positioned to support clients locally and globally. In 2017, Exyte gener-
ated sales of 2.4 billion euros, up from 2.1 billion euros in 2016 on a like-for-like basis, with over 
4,800 highly experienced and motivated employees (by the end of the year 2017). Exyte emerged 
from a regrouping of the M+W Group in 2018. Exyte is a member of the Stumpf Group. For further 
information about the company please see our website: www.exyte.net  

 

For further information please contact: 

 

Sharon Tiu  

Marketing & Communications Director APAC  

Phone: +65 6725 8503   
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Katrin Neuffer 

Vice President Corporate Communication  
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关于上海华力微电子有限公司（HLMC） 

上海华力微电子有限公司（HLMC）成立于2010年，是中国领先的300毫米纯晶圆铸造厂。HLMC

拥有一个300毫米的晶圆厂，每月生产3.5万片晶圆，并正在建设第二个300毫米的晶圆厂，每月生

产4万片晶圆。HLMC提供了从55nm到28nm的广泛技术选择，并专注于不同的工艺技术，如射

频、高压、eflash、ulp、nor flash和CMOS图像传感器，适用于广泛的应用。HLMC致力于为客

户提供先进的工艺技术和全面的铸造服务。有关HLMC的更多信息，请访问官网：www.hlmc.cn    

 

关于Exyte  

Exyte 提供卓越的设计、工程和施工服务，是交付高科技设施和厂房的全球先锋。Exyte 拥有超过

100 年历史，早已在可控和受控环境方面具备特殊的专业技术。Exyte 在半导体、化工、生命科学

和数据中心等快速增长市场中为客户提供从咨询、设计到交钥匙全方位的方案，满足客户最高标准

的技术要求。覆盖全球 20多个国家，基于特有的全球运营经验和本地专业知识，Exyte服务跨国和

当地客户。2017 年，Exyte 全球销售额超过 24 亿欧元，高于 2016 年的 21 亿欧元。Exyte 拥有

4,800多名经验丰富、不断进取的员工。2018年，M+W Group名称更新为 Exyte集团。Exyte隶

属于是 Stumpf 集团。更多关于 Exyte 的信息，请访问公司官网：www.exyte.net  

 

更多信息，请联络： 

Sharon Tiu  

亚太区市场和传播总监 

Tel: +65 6725 8503   
Email: sharon.tiu@exyte.net   
exyte.net 

 

 

 

 
Katrin Neuffer 

企业传播和投资者关系负责人 

Tel: +49 711 8804-4062  
Email: communications@exyte.net   
exyte.net   

 

 

 

 

Stefan Dürr  

高科技设施市场部 

Tel: +49 711 8804-2904  
Email: info.atf@exyte.net    
exyte.net 
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